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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw t.o.m. §10

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Vice ordförande SNF Josef Jörgensen

Ordförande FARM Marcus Möller
Kärnstyretaspar Erik Broback

Hedvig Wennberg
Anton Nordbeck
Felix Uddén
Victor Salomonsson

Sökande sångförman Nicklas Brodin under §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:12!

§2 Val av justerare Jesper Bergström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Mötet diskuterar huruvida Victor har närvarorätt eller inte och kommer fram
till att han inte har det eftersom Erik också är på mötet. Victor Salomonsson
och Nicklas Brodin adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval sångförman Nicklas Brodin går F21 och har körkort. Han söker för att han tycker att det
är en post som borde fyllas. Han älskar sångboken och att sjunga på sittningar
och tycker att den kulturen ska finnas kvar.
Carl berättar att han på SaFT i helgen fick reda på att andra skolor har
sångboken som en app och frågar om det är något Nicklas kan fixa. Nicklas
svarar att han har experimenterat med appar tidigare och skulle kunna titta
på det.
Axel var också på SaFT i helgen och berättar att andra högskolor har en star-
kare sångbokskultur än vad vi har och frågar om det är en bra sak. Nicklas
säger att man i sådana fall behöver något som gör sångboken lite bättre. Bland
de han pratat med har sångboken mestadels varit hemma, blivit sliten av sitt-
ningar och fallit sönder och sedan har de gått över till den digitala versionen.
Man behöver något som gör den mer permanent.
Carl säger att en del av sångförmännens arbete är att se över olämpliga sånger
i sångboken och ta bort eller justera dem. Vad är en bra tumregel för när man
borde ändra på nåt? Nicklas har tänkt på D-visor. Den är bra skriven men
ingen kan läsa grekiska. Den borde ha med fonetisk text också så att folk kan
lära sig den.
Nicklas går ut.
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Beslut: Att fyllnadsvälja Nicklas Brodin som sångförman.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret David har varit på SaFT i helgen och känner sig lite sliten. Han har lärt sig att
stockholmare har stereotyper om göteborgare. Han var på möte om psykosocial
rond för F i morse. Det finns förbättringsområden.
Axel var också på SaFT vilket var väldigt kul. Han har lärt sig att Lund får
pizza när de bokför. Han har valberedningsintervjuer för kärnstyret idag. Två
i förmiddags, fem i eftermiddag. Q3 ska in snart.
Mijo har haft det gött på SaFT. Han har lärt sig en massa och åt sockrade
pommes. Det smakar gott till en början. Han har gjort några infogrejer.
Linnea har varit på SaFT. Hon har lärt sig att KTH är bra på att sno skyl-
tar. Hon har fixat lite med nycklar och tygmärken och har fått en preliminär
gnuggisdesign från Foc.
Carl tyckte SaFT var väldigt kul. Han tyckte att det var bra att kunna jämföra
med hur de har det på andra skolor. Vissa saker är lika, som psykisk ohälsa
medan andra saker skiljer sig. Man kan till exempel jämföra Chalmers och
Lunds avhoppningsstatistik. Vi har två gallringskurser LP1 och det är väldigt
många som hoppr av. I Lund börjar de med enkla kurser vilket leder till att
nästan alla som börjar tar examen. KTH har uppflyttningskrav, det vill säga
att man t.ex. skulle behöva klara fortsan för att läsa flervarren, vilket Carl är
glad över att vi inte har. Han tog även med sig att andra skolor jobbar mer
nämndorganiserat.

§5.2 DP DP har fyra arr den här veckan. I helgen blir det en vanlig (icke-asp) DuP och
Sillfrukost.

§5.3 F6 F6 har arrat CM. Det var många veckors prepp och blev otroligt bra. Jesper
tror att det finns en chans att de tar hem vinsten i år. Igår var det Djung-
el6 och ärtsoppelunch. De har hållt i väldigt många intervjer och den interna
valberedningen är klar. Han har jobbat med sin överlämning.

§5.4 FnollK FnollK arbetar med postspecifika saker just nu. Felix sitter med anmälningar
för första dagen och Nollan- och phaddertröjor.

§5.5 SNF SNF har börjat med sina valberedningsintervjuer. De har en del kursnämnder
också. SNF har sex sökande på åtta platser.

§5.6 FARM Marcus var också på SaFT. Han tyckte det var kul att jämföra avhoppnings-
statistik och tycker att det märks att de andra inte har Jana. FARM har pratat
med KfKb, GS och K om samarbete.

§5.7 Aspar Hedvig har gjort valberedningsarbete och hade sin egen intervju i morse.
Anton upptäckte att man kan döpa om kurser på Canvas och ha emojis.
Erik har intervju med valberedningen i eftermiddag. Han har aspning med
talmanspresidiet ikväll. Det preliminära kallelsen för sektionsmötet ska ut idag.
Victor är bitter över att föreläsningen drog över en kvart. Han uppmuntrar folk
till att komma på presidiets aspning och ta med en hatt.
Felix börjat återhämta sig från CM. Han leder starkt pH7:s ölintag på bygg-
platsen.

§6 Godkända äskningar Bakis ska baka kladdkaka imorgon. De fick 290 kr.

§7 Gnuggisar Linnea har fått förslag på gnuggisdesign från Foc. Hon frågar styret om de har
några åsikter, vilket de inte har förutom att det ser bra ut. Asparna vill inte
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se designen utan väntar på den stora revealen på sektionsmötet.

§8 Student voice Josef informerar om att det snart är dags för Student Voice, denna gången med
temat lunchplatser. SNF planerar att sätta upp det på Focus 18 maj och ha
uppe det större delen av dagen. De pratade om det med SNF i tisdags och kom
inte på något de ville fråga om. Josef frågar om styret har några förslag på
frågor.
David föreslår att undersöka hur många som är intresserade av att utöka stu-
dentlokalen. Carl säger att kärnstyret pratade på mötet igår om att den psy-
kiska ohälsan för tjejer på TM är märkbart sämre än för killar på TM. Han
föreslår att vi kan ha en fråga om det. Linnea frågar Josef om frågorna måste
handla om lunchplatser och får svaret att Josef inte vet men att han ska ta
med sig alla förslag till SNF.

§9 Sångböcker till Nollan Felix undrar över sångböcker till Nollan. Förra året fick alla varsin gratis under
rundvandringen. Han vill dubbelkolla om det är så igen och om det finns budget
för det. Axel frågar om det ens bidrog till något. Han har inte uppfattat att
någon bryr sig om dem. Felix säger att de kan kolla igen om de ska försöka.
Axel säger att om det är en bra idé kan vi göra det. Carl informerar om att
det kostade 12 000 kr. Axel säger att vi köpte 500 och att det finns över som
vi kan använda i år igen.

§10 Sektionsaktivatack Mijo säger att vi tänkte ha sektionsaktivatack 19/5, vilket är tre veckor bort.
Han tycker att vi borde börja planera snart. Carl frågar om det är kärnstyret
eller hela styret som arrar och David svarar att det är hela styret.
Linnea föreslår planeringsmöte nästa vecka när det inte är Cortège och folk
inte är svintrötta.
David behöver gå för att gå på KFM-möte. ”Puss ha d gött.” 1

§11 Övriga frågor

§11.1 Sektionsaktivagruppen Felix säger att det verkar som att alla inte är med i sektionsaktivagruppen på
facebook. FnollK lade upp mottagningsschemat men det är ändå många som i
efterhand frågat om schemat. Kan vi skicka in alla i den?

§11.2 Sektionsmötet Erik informerar om att kallelsen kommer skickas ut idag. Han frågar om det är
någon som planerar att skicka in ett dokument som han borde vänta på. Det
är det inte.

§12 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:58!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Jesper Bergström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

1Inte vad han faktiskt sa utan endast vad Linnea hörde.
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